
     

Den norske kirke     
 TVEIT MENIGHETSRÅD    

     
Til menighetsrådets medlemmer.    

Menighetsrådsmøte nr.2 ble holdt tirsdag 28.02.23 kl.19,00 på   
  menighetshuset.    

 Til stede: Torgny Bøhn, Gunn Bjerke, Marianne F. Gabrielsen, Eva Ryen, 

  Knut Anders Borgen, Rita Solum, Kari Britt O. Nyhus, Jens Olai Justvik, Ellen 

  Najmy Mørch   

   Forfall: Hans B. Andreassen og Gyrd Kjevik. 
 

 

Åpning: Rita Solum leste et bønnedikt for barn. (Kontrastene mellom hvordan 
  barn har det i verden kom tydelig fram.) 
   

Sak 05.23        Godkjenning av innkalling / saksliste og protokoll fra forrige møte.      
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent.      
Vedtak: Protokoll fra møte 24.01.23 godkjent.    
   

Sak 06.23 Budsjettforslag.  
 Regnskapet for 2022 og forslag til nytt budsjett for 2023 ble lagt frem for MR 

  representantene. 
Vedtak: Budsjettet for Tveit menighet 2023 ble vedtatt.  

  
  

Informasjon/samtale  
* Menighetshelga + konsert.  
- Onsdag 8. Temakonsert: Jazz, Natur og Klima  
- Lørdag 11. Menighetsbasaren  
- Søndag 12. Gudstjeneste. Kirkekoret og band.  
Vi setter inn annonse om disse tre dagene i Fævennen. 

 
*Neste års menighetsuke bør planlegges i god tid. Hva med å gjenoppta 
menighetsfest, og en temakveld med aktuell foreleser? 

 
 

* Nattverd med beger?  
Etter vurdering i MR fastholder vi at særkalkene hovedsakelig blir brukt i  

  høytidsgudstjenester. 
En grunn er at det ser ut til å være “lettere” for folk å gå til nattverd når det 

  er intinksjon og ikke knelende ved alterringen.  
 
 
 
  



* Utbygging på Lauvåsen og Hånes. Hva med oss??  
I forbindelse med at det skal bygges ny felles ungdomsskole for Tveit og  

  Hånes på Lauvåsen, er det viktig at vi som menighet kommer tidlig 
på banen for å være med på «opplegg» for ungdommer. 
Vi må styrke vår plass som menighet for ungdommen. 
Vi opplever et godt samarbeid med Hånes menighet og har bl.a. samarbeid 

  om konfirmantene. 
Viktig å ha med kirkevergen og domprost i planene. 
Hva med en felles Kateket og eller ungdoms Diakon? 

  
*Opprusting/ utbygging av et menighetssenter ved kirken. 

  Kirkene skal overta OVF’s eiendommer i tilknytning til kirken. 
  MR er for å jobbe mot et kirke og kultursenter, rundt Tveit gamle kirke. 

Få samlet all aktivitet rundt kirken. Kontorer, bygg med mulighet for utlei til 
  ulike tilstelninger (dåpsselskap, bryllup, minnestund m.m.) rom hvor  
  dåpsfamilier kan være i forkant, konfirmanter kan ha undervisning m.m. 

 
AU har dialog med Kirkevergen og Domprost om tanker rundt nytt  

  menighetssenter, og det vil i nær fremtid være møte om OVF eiendom med 
  kirkevergen og eventuelt departement som har saken. 

 
 
* Referat fra møte med Husstyret ang. Menighetshuset.  
(Jens Olai Justvik, Knut Anders Borgen og Ellen Najmy Mørch var i møte med 

  Kari Wadseth, Aase Helene R. Aabel og Svein Skuland 15.feb.) 
   Styret ønsker å legge driften av menighetshuset under menighetsrådet. 

Det er viktig at saksgangen blir rett og gjøres juridisk riktig. E.N. oppsporet 
 navnet på han som ledet en tilsvarende sak i Langenes menighet, og Kari har 
 tatt kontakt og styrer dette videre. 

Om det blir klart til å ta som en sak med vedtak på menighetens Årsmøte 23. 
 april, gjenstår å se.  

  
  

Eventuelt.  
*Utvidelse av kirkegården. Gunn viste skisse for hvordan det er tenkt at  

  utvidelsen av gravlunden ved Tveit kirke skal bli. Den er tenkt å stå ferdig i 
  2025?  

*Vi gikk gjennom Nominasjons-komiteens liste. og MR medlemmene har gjort 
  en god jobb. 10 stk. har pr. 1.mars takket ja til å stå på valglista for 4 år i MR. 
   

*Påske og ferie er en naturlig nok en vanskelig tid å få frivillige til å stille som 
  medliturg og kirkevert. Vi har pr.i dag ingen medliturg eller kirkevert til  
  skjærtorsdag.  

 

 

Referent: 

Ellen Najmy Mørch 


